
                OBČUTKI OB DRUŽENJU Z GOSPODOM TONETOM PARTLJIČEM 

 

Ob gospodu Partljiču sem se počutil zelo dobro. Ko je povedal, kaj naj delamo, je vse gladko teklo. Počutil 

sem se kot zelo znani igralec, saj sem ves tekst dobro znal. Znal sem poslušati in ko je gospod Tone 

Partljič povzdignil glas, se nisem ustrašil, saj sem vedel, da mi hoče samo dobro. 

V čast mi je bilo, da sem lahko sodeloval v njegovem projektu za bralno značko, kajti gospod Partljič se mi 

zdi zelo pameten in moder človek. Lepo je biti v njegovi družbi.  

Rad bi se mu zahvalil, da si je vzel čas za nas in nas veliko naučil. Upam, da se še večkrat srečamo in se 

skupaj poveselimo. 

Hvala Vam, gospod Tone Partljič! 

 Klemen Vovk Vaserfal, 5.b Druge OŠ 

 pod mentorstvom Bože Božene Lesjak 


